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Dr. Schmitt Pá l
az Országgyű lés elnöke

Lt=kett :

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenn i

Dr. Fellegi Tamá s
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Hol tartanak a földgáz árának befagyasztására irányuló tárgyalások? ”

címmel .

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt hónapokban a forint árfolyama több alkalommal is az import földgáz

beszerzési ára szempontjából kedvezőtlen irányban változott, törvényszerűen

eredményezve ezáltal a beszerzési ár emelkedését is . Ön 2010 júniusában bejelentette,

hogy kezdeményezni fogja a földgáz beszerzési árainak befagyasztását, és olya n

szabályozást fog kialakítani, amely ármoratórium bevezetését teszi lehetővé az

egyetemes szolgáltatás tekintetében .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949 . évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgyűlésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX . 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alább i

kérdéseket intézzük Önhöz :

1. Milyen jogi konstrukciót lát alkalmazhatónak a beszerzési árak befagyasztására ?

2. Hol tartanak az erre vonatkozó tárgyalások ?

3. Folytatott-e diplomáciai egyeztetéseket a Magyarországra földgázt értékesít ő

társaságok honossága szerinti országok képvisel ő ivel?



4. Szándékozik-e a Kormány olyan szabályozást kialakítani, amely alapján a

befagyasztott árak miatt keletkez ő veszteségeket az állam térítené meg?

5. Amennyiben igen, milyen nagyságrend űre becsüli az így felmerül ő állami terhek

mértékét?

6. Amennyiben nem, milyen módon kívánja biztosítani államilag

meghatározott/rögzített árszabályozás mellett az EU versenyjogi illet őleg az

ellátási kötelezettség mellett kötelező veszteségtérítésre vonatkozó szabályaina k

érvényesülését?

7. Milyen ütemezéssel kívánja bevezetni az ármoratóriumra vonatkoz ó

szabályozást?

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2010 . július 21 .

Dr. Olá

országgyűlési képviselő

MSZP

Dr. Józsa István

országgyűlési képviselő

MSZP
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